

التاريخ: 2022/11/02

مرجع: MAZ-CS-11-2022-0145

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت
تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: الإفصاح عن معلومة جوهرية

Subject: Disclosure of material information

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى المادة 4-4-1 من الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن انشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية، مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية:

With reference to the above subject and article 4-4-1 of chapter 4 of book 10 of the executive regulation of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities' activities, kindly find attached disclosure of material information form

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير ،،،



أنور السيد صالح

مدير- الإدارة القانونية والالتزام



MAZAYA

شركة المازيا القابضة (م.س.ك.ب.ح.)

AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P.(HOLDING)

المرفقات:

• نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

2022/11/2	التاريخ :
شركة المزاي القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)	اسم الشركة المدرجة
افصحت شركة دبي الاولى للتطوير العقاري ش.م.ك.ع (شركة تابعة) عن توصية مجلس إدارة إحدى شركاتها التابعة بعقد جمعية عمومية غير عادية لتلك الشركة التابعة لمناقشة الموافقة على التصرف في الأراضي المملوكة للشركة التابعة بإمارة دبي وذلك عن طريق البيع أو المبادلة بأراضي أو عقارات أخرى.	المعلومة الجوهرية
لا يوجد أثر مالي في الوقت الحالي من هذا الأمر.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

Form for disclosing material information

Date:	02/11/2022
Name of listed company	Al Mazaya Holding Co. K.S.C. P
Material information	First Dubai Real Estate Development Company K.S.C.P (a subsidiary of Al Mazaya Holding) had disclosed that one of its subsidiaries recommended to hold an extra ordinary general assembly meeting for this subsidiary's shareholders to discuss the approval for disposal of land plots owned by the subsidiary in Dubai either through sale or swap with other land plots or properties.
Effect of the material information on the company financial position	There is currently No financial impact from that matter.